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DISCOVER  
THE VIDEO

OCCEAN ECO-DESIGNED AMENITY RANGE IS FULLY IN LINE WITH GROUPE GM’S CARE ABOUT EARTH PROGRAM 
AND CONTRIBUTES TO THE CORPORATE EFFORT TO LOWER ITS IMPACT ON THE ENVIRONMENT. 

Visit us on www.care-about-earth.com

OCCEAN的环保型酒店洗护产品完全契合Groupe GM集团的 
“关爱地球”（Care About Earth）计划理念，可以减少对环境的影响。
欢迎访问www.care-about-earth.com

护理产品中添加了丰富的海洋微量元素和海藻精华， 
可以滋养肌肤，令肌肤焕发活力。 
这一系列产品含有天然海洋活性成分，汲取掌状海带中蕴
含的活力和能量，为人体带来健康体验。
配方均经素食认证，不含防腐剂、硅油、苯氧乙醇， 
天然成分高达98%。 

With all the richness of marine oligo-elements and marine algae, Occean is a line  
of cosmetic products rich in toning and vitalising accents taken from the ocean’s store. 
This line draws its freshness and energy from the properties of the active marine  
ingredients algae Laminaria Digitata, creating a feeling of well-being.

The formulas are certified vegan, GMO and gluten free and are free of mineral oils,  
parabens, silicones, and contain up to 98% ingredients of natural origin.

海洋的益处
ALL THE GOODNESS FROM THE OCEAN
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瓶装
40 ml - 1.35 fl.oz

活力多效沐浴露 / VITALITY ALL OVER SHAMPOO
活力沐浴露 / VITALITY CLEANSING GEL
护发洗发水 / CONDITIONING SHAMPOO
柔肤身体乳 / GENTLE BODY MILK

含海藻提取物
WITH LAMINARIA ALGAE EXTRACTS

BOTTLES

香皂
15 g - 0.52 oz

SOAP

含海藻提取物
WITH LAMINARIA ALGAE EXTRACTS



ECOPUMP   
300 ml - 10.14 fl.oz
活力多效沐浴露 / VITALITY ALL OVER SHAMPOO
活力沐浴露 / VITALITY CLEANSING GEL

Stainless steel or ABS recyclable black or white plastic. 
Can be fixed with 2 screws or double-sided tape.

采用不锈钢，或黑、白色ABS可回收塑料材质。
可用两颗螺丝或双面胶固定。

墙上支架
WALL BRACKET

含海藻提取物 
WITH LAMINARIA ALGAE EXTRACTS



www.groupegm.com   


